
אתה לא יכול לשנות את הקלפים

שחילקו לך אבל אתה יכול לשחק

איתם חכם

כשאדם מאמין בעצמו, הוא לא

מתאמץ לשכנע אחרים. כשאדם

מרוצה מעצמו או לא צריך אישור

של אחרים. כשאדם מקבל את

עצמו כל העולם מקבל אותו

(לאו טסו)

שום כמות של צער לא יכולה

לשנות את העבר ושום כמות

של דאגה לא יכולה לשנות

את העתיד

(רוי בנט)

חבר טוב- זה אחד שלידו
אני רוצה להיות יותר

טוב,חבר אמיתי -זה אחד
שלידו אני כבר יותר טוב! 

(רבי שלמה קרליבך)

לחץ אינו מעלים את הצרות של
העתיד, אך הוא כן מעלים את

החוזקות שיש לנו בהווה
(קורי טן בום)

בחיים אתה יכול לבחור בין"
שני דרכים להתעסק עצמך או
 "לבחור לעשות דרים גדולים

(הדר גולדין)

 

הכרת תודה על הדברים הקטנים היא הבסיס
לאושר, 

אנחנו מייחלים לדברים גדולים ושוכחים כמה טוב
לנו כבר עכשיו

משמעות היא לא דבר שאנחנו
יכולים לחפש וגם לא יכולים

למצוא אותה, עלינו ליצור משמעות

זה מדהים כמה ששמחה היא החלטה. אתה בטוח"
ששמחה כמו גם אהבה הן רגשות שבאים לך מבחוץ,

לא תלויים בך. אבל לאט לאט אתה
מגלה עד כמה שמחה ואהבה הן פשוט החלטות. אז

החלטנו להיות שמחים." אילן הייטנר

אם אתה רוצה להיות מצליח זה מאוד פשוט. תדע מה אתה עושה. תאהב את
מה שאתה עושה ותאמין במה שאתה עושה. 

רצונך להיות אהוב? היה אוהב

בטיח לי שתזכור תמיד שאתה יותר חזק,

יותר אמיץ, ויותר חכם- ממה שאתה

חושב" פו הדוב

"גדולים החולמים חלומות גדולים

והופכים אותם למציאות" 

(הרב צבי נריה)

אל תשאיר מאחורה את מי שצעד איתך קדימה.
הכל משתבש לטובה.

קמת בבוקר כל השאר זה בונוס! 

הזמן טס בין שנרצה ובין שלא, אבל אנחנו יכולים לבחור לאן לטוס איתו

מוטיבציה היא מה שגורם לך להתחיל, הרגל גורם לך להמשיך

זה לא שאני חכם יותר, אני רק חושב על הבעיה והפתרון זמן רב יותר
(אלברט איינשטיין)

תפקידו של האדם
השמח-מלבד לשמוח בשמחתו

הוא לשמח את האנשים
שמסביבו

אם אתה מאמין שיכולים

לקלקל תאמין שיכולים

לתקן 
(רבי נחמן מברסלב)

מכל דבר שקורה בחיים חייבים למצוא
את הטוב שבדבר, אחרת לא יהיה לנו

איך להתחזק מדברים, כי דברים נעשים
כדי שנלמד מהם, ולא כדי שנפול מהם..

במקום ששם נגמר השכל שם מתחילה האמונה

יש אנשים כ"כ עניים שכל מה שיש
להם זה רק כסף.

דברים תמיד נראים בלתי אפשריים עד

שהם נעשים (נלסון מנדלה)

לא חכמה לרוץ מהר, חוכמה לרוץ נכון

תחיה את היום כאילו זהו יומך האחרון, כי חיים רק פעם אחת.

גישה היא דבר קטן שעושה הבדל גדול.
מי שחי בא"י צריך לדעת לקבל באהבה את קוציה.

הכל פתוח עוד לא מאוחר. זה ייתכן ,זה אפשרי.

החיים הם לא לחכות שהסערה תחלוף, אלא ללמוד לרקוד בגשם

˙חייכו, כי חיוך זה ˘מחה ו˘מחה זה הכוח להמ˘יך הלאה

אל תאמר אי אפשר צור אי של אפשר.

הפתע את עצמך ועשה דבר שאינו כתוב בתפריט

חייך. גלה כי במקום אשר חשבת שאתה מסתיים,

אתה רק מתחיל 

"הדרך להתחיל היא
להפסיק לדבר ולהתחיל

לעשות"
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